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Baseny na następny sezon?
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Czy za rok o tej porze będziemy mogli popływać w nowych basenach w Wiśle? Choć
zapowiedzi było już wiele, to te ostatnie wydają się być bardzo realne. Warunki sa dwa,
spółka budująca musi otrzymać kredyt, a firma, która będzie obiekt budowała, musi
wywiązać się z terminów.

Czy zapowiadana od lat modernizacja basenów w centrum Wisły wreszcie ruszy? Jeśli wierzyć zapewnieniom
burmistrza Wisły – Tomasza Bujoka – za kilka tygodni poznamy firmę, która wybuduje w centrum gminy kompleks
basenów. Podczas dzisiejszej (30.08) konferencji prasowej, Tomasz Bujok oświadczył, że właśnie przekazał spółce
teren, na którym powstanie kąpielisko.

- To trudny przypadek, bo przez dłuższy czas nie dysponowaliśmy tym terenem. Szukaliśmy rozwiązania i
prowadziliśmy rozmowy z Ośrodkiem 'Start'. Do takiego porozumienia doszło i obecnie zakończył się okres
koncepcyjny, podpisałem właśnie akt notarialny przekazujący teren basenów spółce – mówi burmistrz.

Gotowa jest już wizualizacja przyszłego kąpieliska. Jak czytamy na internetowej stronie www.basenywisla.pl -
Tworząc Baseny, Wisła chcemy nawiązać do przestrzeni parku kąpielowego i jej fantastycznych tradycji.
Zaprosić was do miejsca oferującego szeroki wachlarz atrakcji w przestrzeni zaaranżowanej nowocześnie
i ze smakiem przez Huberta Wójtowicza. Chcemy stworzyć żywe, otwarte miejsce spotkań, wypełnione
ruchem, energią i świetną zabawą – informuje na stronie internetowej prezes zarządu spółki, Jakub Stasiewicz.

Władze spółki zakładają, że baseny będą gotowe za rok. W lipcu 2018 roku. - Będzie to bardzo trudne, niemniej
patrzę z nadzieją na te inwestycję – dodaje Bujok. Całość ma kosztowac około 15 milionów złotych. Spółka na
ten cel chce zaciągnąć kredyt.
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W temacie basenów pisaliśmy kilkukrotnie - LINK TUTAJ
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